
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 18. 9. 2006 

 
Přítomni:  prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie Abou, Bc. Sylva 
Tománková 

 
I.    Chod fakulty: 

 Proděkan Oslzlý otevřel otázku adekvátnosti studia herectví (nepoměr v délce a náročnosti 
studia s výsledným magisterským diplomem) – je třeba kontaktovat DAMU a jednat 
v součinnosti, nicméně je třeba se touto problematikou i nadále zabývat. Děkan počká na 
obměnu děkana na DAMU a poté s ním tuto otázku probere. 

 Děkan informoval o výsledcích z jednání KR z minulého týdne: 

- prošetřit spuštění alarmu ve studiu Marta dne 22.7.2006 v nočních hodinách (zařídí 
tajemník) 

- zjistit termín možného předání čestného doktorátu T. Stoppardovi (zajistí prof. Oslzlý 
a děkan) 

- seznámil s aktivitou I. navazujícího ročníku DM - společný ples JAMU, který by se 
měl uskutečnit 14.12.2006; KD vyjádřilo podporu.. 

 

II. Studijní záležitosti: 
 Kolegium projednalo žádost R. Mikšíčka (1. H) o nastoupení do 1. ročníku (měl přerušeno 

ze zdravotních důvodů). Celá věc byla postoupena právnímu oddělení, jehož vyjádření si 
děkan vyžádal - podle tohoto vyjádření se kolegium rozhodne. 

 MgA. Claudia Francisci zažádala o přesunutí předmětu "režijní kniha" do "předmětů 
osobní specializace" a rozšíření výuky tohoto předmětu do dvou semestrů. Prof. Oslzlý 
jako vedoucí ateliéru se vyjádřil následovně: "Předmět "Režijní kniha" nemůže být ve 
dvousemestrální podobě zařazen do osobní specializace 3. R. Ateliér předpokládá 
případné zařazení tohoto předmětu do volitelných předmětů 4. ročníku". Děkan se za 
vedení školy (místo S. Mackové) vyjádřil takto: "Vzhledem ke stanovisku vedoucího 
ateliéru a potřebám fakulty bude potřeba otevřít uvedený předmět až v následujícím 
akademickém roce 2007/2008". Žádost byla tedy zamítnuta. 

 Student. V. Halška a M. Kříž (3. JT) zažádali o přerušení studia do vykonání SZZ. 
V tomto případě se studentům k 30. 9. 2006 automaticky studium přeruší do doby 
vykonání SZZ (na což mají max. 2 roky). 

 Student S. Matula (4. H) zažádal o proplacení ubytovacího stipendia za období srpen a 
září 2006 z důvodu práce na absolventském projektu - inscenacích „Komedie omylů“ a 
„Hra na Leara“) v částce, která je poskytovaná během výuky – tedy ve výši ubytovacího 
stipendia. Dle konzultace se Studijním oddělením rektorátu JAMU: peníze na ubytovací 
stipendia MŠMT vyplatilo pouze na měsíce "výuky", tzn. na dobu červenec, srpen a září 
se peníze na ubytovací stipendia neposílají a není tedy možno vyplatit jakoukoliv částku a 
určit ji jako náhradu za ubytovací stipendium. Jedinou možností je jistá kompenzace ve 
formě mimořádného stipendia, což však bylo zamítnuto. 



 Studenti M. Jovanovski a J. Haková (doktorské studium) žádají o přerušení studia - bude 
projednáno Oborovou radou, stejně tak i žádost o prodloužení přerušení C. Francisci. Tato 
problematika nespadá do kompetence KD. 

 K zápisu do studia Taneční pedagogiky se nezapsala jedna přijatá studentka - byl přijat 
náhradník - Filip Skála. Děkan podepsal "rozhodnutí o přijetí". 

 K 31. srpnu 2006 bylo ukončeno (na vlastní žádost) studium R. Bůžkovi (1. JT). 

 Student J. Režný (5. D - studio D) zažádal o přerušení studia na 6 měsíců (ZS 2006/2007). 
Prof. Srba (jako vedoucí ateliéru) vzal jeho žádost na vědomí a souhlasí s ní. Studium mu 
bude k 1. 9. 2006 na požadovanou dobu přerušeno. 

 Kolegium schválilo žádost studenta P. Mauera (2. JT) o ukočení studia.  

 Studentka L. Helemíková (1. VDN) zažádala o ukončení studia (důvodem jsou vážné 
zdravotní problémy). Schváleno. 

 Gabriela Starečková (5. D) zažádala o přerušení studia. Vedoucí diplomové práce (David 
Drozd)  žádost podpořil, stejně tak prof. Srba, jakožto vedoucí příslušného ateliéru. Její 
žádost byla kolegiem děkana schválena. 

 Studentka K. Boukalová (2. DM) zažádala o uznání předmětu Management, který 
odstudovala na FF MU. Její žádost zatím schválena není, bude ještě potřeba vyjádření 
vedoucího ateliéru, popř. pedagoga příslušného předmětu. 

 

III. Zahraniční záležitosti: 
 Mgr. P. Francán a MgA. T. Gruna budou reprezentovat DIFA na divadelním a filmovém 

festivalu VGIK v Moskvě, 9. – 15. 10. 2006. 

 Kolegium projednalo výjezd do Krakova v listopadu 2006, oslava 60. výročí založení The 
Ludvik Solski State Drama School in Kraków. DIFA budou reprezentovat prof. Kovalčuk 
a prof. Oslzlý. 

 Bc. Tománková se zúčastní konference ELIA v Gentu 25. – 28. října 2006. 

 Bc. Tománková prezentovala žádost studentky K. Fojtíkové, která žádá o prodloužení 
stáže na Oslo University College v Norsku o další semestr. Studentka je povinná ohlásit 
prof. Srbovi, kdy odevzdá svou DP a dále předložit návrh svého individuálního studijního 
plánu. 

 

IV. Programy a granty: 
 Kolegium děkana projednalo žádosti o grant v rámci Rozvojových programů. DIFA se 

zapojí i do projektu „Site specific“ společně s AMU, ČVUT, TUL a VUT. Projekt 
zpracuje tajemník a referentka vnějších vztahů. 

 

V. Různé: 
 Tajemník a proděkanka S. Macková informovali o úspěšné premiéře představení 

"Princezna T.", které bylo realizováno III. ročníkem muzikálového herectví pod vedením 
S. Talpové. 



 Proděkan Oslzlý informoval o festivalu v Plzni a tlumočil stanovisko prof. B. Srby, který 
navrhuje povinnou účast oponenta u SZZ a požaduje zlepšení kvality vypracovávaných 
oponentských posudků. 

 

Zapsala L. Abou, O. Vodička, I. Oulehlová        


